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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Rakamaz Város Képviselő-testületének 2010. december 13. napján 

megtartott közmeghallgatásáról.  
 
Jelen vannak:   Farkas Ernő polgármester 
   Cseh Béla  
   Héri Viktor 
   Nádasdi Frida 
   Palsics János 
   Pirint Andrásné képviselők 
 
   Dr. Tóth Andrea jegyző  
   Kovácsné Pallai Valéria aljegyző 
 

Tanácskozási joggal meghívott: 
1.) napirendi pontnál  
Dr. Gere Zoltán r. ezredes, kapitányságvezető 
Ónodi Sándor r. százados, mb. őrsparancsnok 
 
70 fő rakamazi lakos 

 
Távolmaradt: 
 
Távolmaradását bejelentette: 
 
 Pályi Zoltán képviselő 
 
 
Farkas Ernő polgármester köszönti a képviselőket, a meghívott vendégeket, és a 
közmeghallgatáson megjelent állampolgárokat. 
 
A polgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert 6 fő képviselő 
jelen van. 
 
Farkas Ernő a jegyzőkönyv hitelesítőnek Cseh Béla és Héri Viktor képviselőket 
jelöli ki. 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester javasolja, hogy a meghívóban szereplő 
napirendi pontokon kívül 1.) napirendi pontként a „Támogatási igény benyújtása” 
napirendi pontot is tárgyalja meg a Képviselő-testület. A módosításnak 
megfelelően a meghívóban szereplő 1.) napirendi pont 2.) napirendi pontra 
módosul.  
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását 
fogadta el: 
 
1.) Támogatási igény benyújtása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
2.) Beszámoló a város közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kap-

csolatos tevékenységről. 
Előadó: Ónodi Sándor mb. őrsparancsnok 

 
3.) Közérdekű bejelentések, javaslatok tétele. 
 
 
1. napirendi pont: Támogatási igény benyújtása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
185/2010. (XII.13.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

támogatási igény benyújtása 
 
A Képviselő-testület 

 
1.) Dönt arról , hogy Rakamaz Város Önkormányzata a belvíz-védekezési 

költségeinek megtérítése iránt vis maior tartalék címen támogatási igényt 
nyújt be az Önkormányzati Minisztériumhoz.  

 
2.) Megállapítja, hogy a napokig tartó csapadékos időjárás miatt a Rakamaz, 

Dózsa György, Mikes Kelemen, Béke, Petőfi, Ady Endre és Tiszanagyfalusi 
utakon a lakóépületek védelme érdekében szivattyúzás vált szükségessé.  

 
3.) Megállapítja, hogy Rakamaz Város Önkormányzata a védekezés költségeit 

saját erőből nem tudja biztosítani. 
 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a támogatási igény benyújtására és a 
szükséges dokumentumok aláírására.  
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A határozatról értesül: 
1.) Önkormányzati Minisztérium 1051 Budapest, József Attila utca 2-4. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 

   
 
2. napirendi pont: Beszámoló a város közbiztonságáról, a városban végzett 

közbiztonsággal kapcsolatos tevékenységről. 
Előadó: Ónodi Sándor mb. őrsparancsnok 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
  
Dr. Gere Zoltán r. ezredes: 
A tájékoztató elkészítésekor a rendőrőrs parancsnoka Bognár István r. őrnagy, 
helyettese pedig Nagy Sándor r. fhdgy. volt, így azt ők készítették el a Képviselő-
testület számára. Azóta változások történtek, az őrsparancsnok és helyettese 
áthelyezésre kerültek más szolgálati helyre. Az áthelyezésüket egészségügyi 
problémák és magánjellegű okok indokolták. Szeretném bemutatni a Képviselő-
testület, illetve a lakosság számára Ónodi Sándor r. századost, akit megbíztam a 
rendőrőrs parancsnoki feladatainak ellátásával, de terveim között szerepel százados 
úr kinevezése is. Az őrsparancsnok helyettesítésével Németh Gábor 
főtörzsőrmestert bíztam meg. Ónodi Sándor 36 éves, ibrányi lakos. Eddig 
elsősorban bűnügyi területen teljesített szolgálatot, az életvédelmi osztály vezetője 
volt. 2,5 évig dolgozott az ibrányi rendőrőrsön. A következendő héten 
kezdeményezni fogom az önkormányzatoknál a kinevezését. Amennyiben az 
önkormányzatok egyetértenek százados úr kinevezésével, akkor 2011. március-
április hónapban a kinevezése megtörténhet. Amennyiben az addig eltelt 
időszakban tapasztalt munkája nem felel meg a lakosság, a polgármesterek, illetve 
az én elvárásaimnak, akkor a kinevezése nem történik meg. Németh Gábor 
főtörzsőrmester eddig bűnügyi területen dolgozott, munkájával meg vagyok 
elégedve. Természetesen a kinevezése az őrsparancsnok kinevezésével együtt 
történne meg.  
 
A Rakamazi Rendőrőrs egy eredményes időszakot zárt le ebben az évben, a 
bűncselekmények száma látványosan nem növekedett. Lopások esetében 
tapasztalhattunk némi növekedést, de más súlyosabb bűncselekmények nem 
történtek. Elég sokáig nem voltunk eredményesek a hétvégi házak feltörésével 
kapcsolatban, azonban a napokban az elkövető elfogása megtörtént, aki 29 betörést 
ismert el.  
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Polgármester úr az elmúlt év közmeghallgatásán ígéretet tett arra, hogy a rendőrőrs 
épülete felújításra kerül, azonban ez csak részben történt meg. Remélem, hogy 
rövidesen befejeződik az épület felújítása, mert ellenkező esetben más megoldást 
kell keresnünk az őrs elhelyezésére.  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Remélem, hogy a rendőrőrs az elkövetkezendő időszakban is hasonló jó 
eredménnyel fogja folytatni a munkáját. Úgy gondolom, hogy amennyiben nem 
stabil a közbiztonság a településen, akkor a lakosság közérzete sem megfelelő. 
Szeretném megköszönni a volt parancsnoknak és helyettesének a településünkön 
végzett eddigi munkáját. Az új őrsparancsnoknak felajánlom együttműködésünket 
az eredményes munka érdekében. A rendőrőrs épületének felújítását pályázat 
benyújtásával terveztük megvalósítani, azonban a kiírt pályázatot év közben 
lezárták, ezért nem volt lehetőségünk a teljes munkát elvégezni. Az épület 
megerősítése megtörtént, illetve apróbb felújításokat is elvégeztünk. A gáz 
bevezetése a következő évben fog megvalósulni. 
 
Ónodi Sándor r. százados: 
Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testületet és a település lakosságát. A 
tájékoztatóban szereplő adatok még az előző apparátus munkáját tükrözik, az ő 
eredményüket tartalmazzák. Szeretném a kollégáimmal közösen fenntartani ezt az 
eredményt, vagy azt még jobbá tenni. Bizalmukat meg szeretnénk hálálni, 
munkánk során számítunk a polgármester úr, a Képviselő-testület és a szervezetek 
együttműködésére. 
 
  
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester az alábbi határozat-tervezetet bocsátotta 
szavazásra: 
„A Képviselő-testület 

Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének Rakamaz város 
közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kapcsolatos 
tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.”  

 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
186/2010. (XII.13.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

a város közbiztonságáról, a városban végzett    
  közbiztonsággal kapcsolatos tevékenységekről 
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A Képviselő-testület 
 

Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének Rakamaz város 
közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kapcsolatos 
tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.  

 
A határozatról értesül: 

     1.) Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrs Rakamaz 
     2.) Városi Rendőrkapitányság Nyíregyháza 
 
 
3. napirendi pont: Közérdekű bejelentések, javaslatok tétele. 
 
 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Megállapítom, hogy közérdekű bejelentés, javaslat sem a Képviselő-testület 
tagjaitól, sem Rakamaz város lakosságától nem érkezett. 
 
 
Az ünnepek közeledtével kellemes karácsonyt, boldog új évet kívánok a 
Képviselő-testület és magam nevében a város lakosságának. 
 
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester megköszöni a lakosság részvételét, és a 
közmeghallgatást bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 

Farkas Ernő     Dr. Tóth Andrea 
polgármester             jegyző 

 
 
 

Cseh Béla     Héri Viktor 
jegyzőkönyv-hitelesítők 

 
 
 
   
 


